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1/2024 Godkjenne innkalling, dagorden og referent 

Godkjent innkalling og dagsorden.  

Referent Andrew Feltham 

2/2024 Nytt fra institusjonene 

 Ingen saker, kun oppdateringer 

3/2024 Publiseringsindikatoren 

Fagorganet skal ikke justere publikasjonsindikatoren eller nomineringer i 2024. Neste runde er i 

2025. Hva som forventes av fagorganene er også til avklaring. 

Indikatoren får ikke lengre insentivmidler knyttet til seg. Men institusjoner vil i varierende grad 

fortsette å benytte seg av publikasjonstall. Venter avklaringer for 2025. 

4/2024 Undervisningsforum  

Det er uUtfordringer med studentinntak og poengproduksjon. Det har blitt lavere studenttall og 

problemer med gjennomføring. 

På UiB er det lavere opptak over tid og problemer med gjennomføring. Men god poengproduksjon. 

Det kan føre til negative økonomiske konsekvenser fremover. Har gjort mye for å hjelpe på 



gjennomføring med mange tiltak, men ikke noe som har monnet så langt. Mer praksis og digitale 

opplegg etc. Master er det ikke ressurser til på UiB. 

Diskusjon om det er noe spesielt med kjønnsstudier som gir dette resultatet? Ser litt ulikt ut andre 

steder, så det er ikke noe som peker seg ut, og det er nedgang også på andre fag.  

Mange emner rundt om er åpne for andre studenter som fyller opp selv om direkte opptak er lavt.  

NTNU har bra gjennomføring på MA, og årsstudiet har i snitt 60% gjennomføring. Flere som melder 

seg på emner men som ikke er tatt opp på årsstudiet. Noen der tar alt, men blir altså ikke talt med. 

Nye finansieringsordninger gir også utfordringer. Poeng gir uttelling vs. gjennomførte etter opptak. 

UiS har mange studenter på sine enkeltemner. Tenker på et årsstudium og få inn sine emner i andre 

utdanninger. Vil fortsette å prioritere undervisning fremover. 

Det kuttes i timene som gis til undervisning flere steder. Samtidig etterspør studentene mer 

undervisning.  

UiO har relativt stabil tilflyt av studenter og merker ikke nedgang på samme måte som de andre 

sentrene rapporterer om.  

Om KI og eksamensformer: 

UiT skal prøve og ha mikroemner med Multiple choice 

Overgang mer mot skoleeksamen. Ikke bare på grunn av KI, men også derfor. Mer muntlig kanskje. 

Mer bruk av klasserom med vurdering.  

 

Det ville være fint med en oversikt over undervisningssituasjonen rundt om i landet. En oversikt 

over  ulike eksamensløsninger og hvordan jobbe med arbeidslivsrelevans ble også diskutert  

Oppfølgingspunkter til neste år: 

• Situasjonen på studier og emner 

• Eksamensformer 
 

5/2024 Informasjon om Tidsskrift for kjønnsforskning 

Nye redaktører snart. Astrid Dankertsen og Ann-Torill Tørrisplass 

Det er fortsatt problemer med tilfang på artikler. Er løsningen å gå ned på antall utgivelser? Eller 

løpende publisering? Arbeidsgangen blir bedre med to tidsfrister fremfor fire. 

Har åpnet mer for engelsk, men det har ikke ført til så mange publikasjoner. Men det er fint at vi har 

norske artikler spesielt for å kunne bruke på pensum. 

Savner at de mer erfarne skribentene sender inn artikler. Litt mye veiledning som blir gitt slik det er 

nå. Savner også mulighet for å kunne sette i gang viktige debatter. 

Det er en diskusjon på gang hos NFR om utfordringene. Går vi ned på antall utgivelser så går også 

honoraret ned. Derfor er det viktig at alle bidrar til at det kommer inn bidrag. Gjesteredaktører for 

spesialnummer fungerer bra.  



 

6/2024 Kalender fremover 

År 
Fagorganet Forskerskolen Kjønnsforskning 

NÅ! Leder Nestleder Leder Nestleder Kurs 

2025 UiB NTNU UiS UiB Stipendiatsamling* UiO 

2026 UiB NTNU UiS UiB Allmenkurs   

2027 NTNU UiS UiT NTNU Stipendiatsamling* UiB 

2028 NTNU UiS UiT NTNU Allmenkurs   

2029 UiS UiT UiO UiS Stipendiatsamling* NTNU 

2030 UiS UiT UiO UiS Allmenkurs   

2031 UiT UiO UiB UiT Stipendiatsamling* UiT 

2032 UiT UiO UiB UiT Allmenkurs   

2033 UiO UiB NTNU UiO Stipendiatsamling* UiS 

2034 UiO UiB NTNU UiO Allmenkurs   

2035 UiB NTNU UiS UiB Stipendiatsamling* UiO 

2036 UiB NTNU UiS UiB Allmenkurs   

* Studentsamling skal arrangeres i forbindelse med «Kjønnsforskning NÅ!» 

• Neste møte i fagorganet i 2025: September 18 og 19 
 

Fordel med møte på én dag for noen, men ikke for alle. Kanskje utvide opplegget litt når det er over 

to dager? 

• Forskerskolen ledes av Elisabeth Lund Engebretsen og Randi Gressgård fra 2025 

• KjønnsforskningNÅ! i Oslo i 2025. Ser på juni som mest aktuelt nå. 
 

7/2024 Oppfølgingspunkter fra tidligere møter 

Det er et ønske om å lage en kompetanseliste for sensorer på tvers av alle institusjonene.  

Oppdateres i forbindelse med møtet i fagorganet. Temaområder er best å navigere etter? Også 

relevant for veiledning? Det lages et utkast fra UiO som kan diskuteres på møtet i 2025. 

 

8/2024 Eventuelt 

Hvem som er med på møtet. Undervisning som kriterium for å være med i Fagorganet. Se på dette 

fram til neste møte. F.eks. om Nord universitet. 

Også interesse fra Forsvaret om å delta på både kontaktmøte og fagorgan. 

Vi må ta en gjennomgang på dette før neste møte. 

Hybridløsning på kontaktmøtet er bra for oppmøte. Også klargjøre hvem som har ansvar for hva, 

spesielt kontaktmøtet. 

  



Styremøte for Den nasjonale forskerskolen i kjønnsforskning 

20. september 2024 

Status 

Zoran og Jorunn har ledet de siste to årene. Arrangert en samling og et allmenkurs. 
Stor interesse for samlingen (mange internasjonale, og litt få fra norske institusjoner). Fanger opp 
mange som er utenfor våre institusjoner.  
Allmenkurs i Trondheim. Interseksjonalitet som tema. 3 hovedforelesninger (Julia Orupabo, Lene 
Myong, Amund Rake Hoffart), og mye studentdrevet workshop-arbeid i grupper.  
 
Stavanger tar over i 2025 med Elisabeth Lund Engebretsen som leder, og Randi Gressgård fra UiB 
som nestleder. 
 
Intergender 

Er en del av mandatet for forskerskolen å ha et Nordisk samarbeid 

Mange av de svenske deltagerne har trukket seg ut nå. Så det nordiske elementet er svekket. 

Hvordan skal vi forholde oss til dette? Lite interesse for å delta i de norske miljøene. 

Tanke om å åpne allmenkurset vårt for Intergender, mens vi fikk metodekurs fra dem. Det har ikke 

helt fungert.  

Litt for faste opplegg for PhD kursene hos Intergender vs. Forskerskolen. Vi kan samordne dette mer. 

Intergender tar mye av organiseringen og annonseringen på enkeltkurs.  

Intergender har brede nettverk som har vært veldig nyttig for enkelte som leter etter noen spesifikke 

nettverk. Det er derfor veldig nyttig for enkelte.  

Økonomi 

Pengene er hos UiT. De må sendes videre til UiS. 

Det har ikke gått så mye midler. NTNU kan fakturere for sine utgifter til enten UiT eller UiS. 


